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PRECS 

 Hem pogut observar, que a l’espigó cada cop més pescadors de canya ocupen la zona de 

passeig on la gent hi camina. Això fa que s’hagin d’anar sortejant les seves pertinences 

que van des de taules, cadires, bosses, galledes etc. Demanem al govern que se’n faci un 

control adequat que no perjudiqui als vianants.  

 També hem pogut observar, com persones que alimenten les colònies de gats, van amb 

bosses de pinso i els hi llencen als coloms. L’ordenança de tinença d’animals, prohibeix 

explícitament aquesta pràctica. Demanem al govern, que faci arribar la queixa a aquestes 

persones i que se n’intensifiqui el control.  

 Hem constatat que la balustrada de l’edifici Xifré, segueix en el mateix mal estat que ja ens 

és habitual. I que els nens hi juguen tot i el precinte policial. Demanem al govern que en 

cas de no poder arreglar-ho, faci un bon tancat per evitar que haguem de lamentar 

accidents. 

 Preguem al govern que arregli l’esvoranc que hi ha a la sortida d’Arenys, direcció Arenys 

de Munt, a l’alçada del semàfor.  

 

PREGUNTES 

1. A la darrera reunió del Consell de Benestar Social, vam saber que Càrites encara està 

pendent de rebre 2.500€ del pressupost de l’any passat. Diners que van donar a l’entitat els 

joves de barraques. També, vam saber, que a data 18 de maig, encara no han rebut ni un 

cèntim dels 30mil euros del Conveni  d’aquest 2021.  

Ha passat una setmana i volem saber si ja s’ha solucionat el problema i si no és així perquè 

està passant això. 

2. També al Consell de Benestar Social, ens van explicar que el servei d’atenció domiciliaria, 

el SAD, s’havia hagut de suspendre perquè s’ha esgotat el pressupost. 

A la vegada se’ns va informar que l’àrea tècnica de Serveis Socials, en el moment de fer  la 

licitació del SAD, va demanar que aquesta fos de 160Mil euros i se’ls va dir que no podia 

ser. En el moment d’elaborar el pressupost es va tornar a demanar des de serveis socials 

que aquesta partida fos de 160Mil euros i tampoc va poder ser. Només es van concedir 

110mil, provocant un sobre cost de 50mil euros que va acabar pagant una subvenció de la 

Diputació demanada pels mateixos tècnics. 

Tenint en compte que el SAD atén a persones vulnerables que viuen soles en situacions 

sovint precàries, ens pot explicar l’equip de govern com hem arribat a aquesta situació i 

que pensa fer per solucionar-ho?  
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3. Per acabar amb els Serveis Socials i el Consell del proppassat dia 18, vam saber que 

actualment al servei li manquen 2 administratives i que això fa que les que hi ha, hagin 

d’ocupar-se d’atendre la gent a la porta i dels temes tècnics de Serveis socials, de consum i 

de sanitat (cal recordar que no tenim tècnic a l’àrea). 

A més a més, tenim una Educadora Social amb un contracte limitat de 6 mesos i que ja ha 

consumit més de 2. És a dir que en menys de 4 mesos perdrem aquest perfil professional. 

Què pensa fer el govern al respecte? Què està fent tenint en compte l’estrès que està 

patint el servei?  

4. Moltes famílies d’Arenys de Mar, les quals els seus fills han quedat fora de l’adjudicació de 

places de 1r d’ESO, s’han posat en contacte amb nosaltres perquè volen saber quines 

places ha fet l’Ajuntament en relació a la creació de l’institut-escola, tema que vostès tenien 

a la campanya electoral.  

5. Veient que les obres de les feixes del Xifré avancen a bon ritme, preguntem al govern si ja 

tenen el conveni per la cessió d’ús del local amb la Creu Roja.  

6. Hem vist que a la junta de govern local, el passat 23 de març, va aprovar inicialment el 

projecte de reparcel·lació del sector Stella Maris, supeditat a un informe jurídic en data 10 

de març. Ens poden fer arribar aquest informe?  

7. Ens hem assabentat a ràdio Arenys que el govern ha decidit on, quan i amb qui ha de 

construir els pisos socials, sense fer cap reunió amb els grups de l’oposició. Pensen crear 

alguna taula per aquest tema, entre partits polítics i agents socials de la vila?  

8. Preguntem al govern en quina situació es troba la preparació de la revetlla de Sant Joan i 

la festa Major de Sant Zenon.  

9. L’any passat ja vam preguntar per les queixes dels usuaris de la platja que veien com a les 

17h l’empresa de vigilància plegava. Es va quedar de solucionar la situació per aquesta 

temporada, ens pot donar la solució?  

10. Hem vist a les xarxes socials que el pàrquing de la estació està ple de cotxes abandonats i 

brutícia. Tenen previst fer alguna actuació?  

11. Voldríem saber si té intenció aquest govern de tornar a reeditar el llibre del mercat ja que hi 

ha molta gent que el vol comprar i no el troba.  

12. Quina valoració fa el govern de l’actuació per reduir el flux de vehicles a les entrades i 

sortides escolars?  

13. Vist com les darreres setmanes hi ha hagut diversos desallotjaments d’okupes a diferents 

poblacions de la comarca amb informes dels serveis tècnics dels Ajuntaments, ens poden 

dir si s’ho han mirat i si pensen fer alguna actuació semblant.  

14. Quan tenen previst fer els plens municipals presencialment?  

 

 


